
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  33 

двадцять третього засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 01 серпня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась відеофіксація. 
 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 
 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 
 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять третє засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 24 депутати, депутатки. Відсутні 19. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання 

пам'ять загиблих українських захисників, захисниць та мирних співгромадян, 

які стали жертвами російсько-української війни. 
 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять третього засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 
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Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити.  

Надаю слово депутатці Ковальовій-Алокілі О.А. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

висловила зауваження щодо недотримання виконавчими органами міської 

ради строку надання відповіді на колективне звернення депутатів від 

депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, 

підготовлене на прохання близьких та рідних загиблих військовослужбовців, 

щодо зміни макетів пам’ятників, які встановлюються на Алеї почесних 

поховань на Далекосхідному кладовищі, чим порушено вимоги Закону України  

‟Про статус депутатів місцевих рад”.  

 

Колюка О.С.: 

Ольго Андріївно! 

Відповідь готується і Ви обов’язково її отримаєте. 

Чи будуть ще депутатські запитання, заяви і оголошення? Немає. 

 

Секретар міської ради пояснив підстави щодо необхідності у 

терміновому скликанні двадцять третього засідання дев’ятої сесії міської 

ради, нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії міської ради восьмого скликання (двадцять третє засідання). Він 

складається з 25 питань.  

Вчора, на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій, за рекомендацією постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності було 

запропоновано додатково включити до порядку денного 28 питань щодо 

регулювання земельних відносин. 

Переліки цих питань та матеріали вам роздано перед початком засідання 

сесії.  

Пропоную основний перелік до порядку денного дев’ятої сесії міської 

ради восьмого скликання (двадцять третє засідання), який складається з  

25 додаткових питань, взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Враховуючи рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності, пропоную включити 

до переліку додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради 

восьмого скликання (двадцять третє засідання) 28 питань щодо регулювання 

земельних відносин. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять третє засідання) в цілому з доповненнями. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2111 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Пропоную додаткові питання щодо регулювання земельних відносин 

розглянути після основного переліку питань.  

Не буде заперечень? Немає. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є депутатські запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Наступне питання порядку денного – ‟Про надання в користування”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2166. Доповідачка Паламаренко А.С. – 

начальник управління комунальної власності міської ради. 

Чи є необхідність в доповіді? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2166 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

   

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2112 “Про надання в користування” 

(додається). 

Проєкт рішення № 2166 та рішення № 2112 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та 

земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення 

щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 
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Перше питання ‒ ‟Про погодження використання земельної ділянки 

комунальної власності”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2159.  

Чи є необхідність в доповіді? 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради на прохання депутата Колісніченка Р.М. (фракція політичної 

партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив підстави щодо 

підготовки проєкту рішення № 2159, відповів на запитання щодо можливості 

запуску та потужностей комунального підприємства, яке виробляє 

електричну енергію. 

 

Лунгол Р.С. обґрунтував доцільність передачі зазначеної у проєкті 

рішення земельної ділянки приватній компанії без проведення аукціону, 

враховуючи її цільове призначення. Пояснив вимоги чинного законодавства. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

підтримала проєкт рішення № 2159 та висловила побажання, щоб земельні 

ділянки, які потенційно можуть формуватися з метою реалізації аналогічних 

проєктів, публічно виставлялись на аукціон з метою забезпечення 

конкурентних умов для суб’єктів господарювання з різними можливостями. 

Запропонувала розблокувати питання проведення аукціонів щодо відведення в 

оренду земельних ділянок.  

 

Колісніченко Р.М. підтримав виступ депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

Запропонував більш ґрунтовно та без поспіху вирішувати аналогічні питання. 
 

Колюка О.С.: 

Романе Миколайовичу! 

Хочу наголосити, що аукціон не проводився не через терміновість, а тому 

що законодавство дозволяє не проводити його для цього виду цільового 

призначення земельної ділянки. Питання внесено вчасно, повністю 

відпрацьовано профільними постійними комісіями та узгоджено на 

погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, головами 

постійних комісій. 

Чи є ще запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2159 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 2113 “Про погодження використання земельної 

ділянки комунальної власності” (додається).  

Проєкт рішення № 2159 та рішення № 2113 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟УКРПАЛЕТ ЕНЕРДЖИ” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Енергетиків”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2160. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2160 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2114 “Про надання ТОВ ‟УКРПАЛЕТ 

ЕНЕРДЖИ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Енергетиків” (додається). 

Проєкт рішення № 2160 та рішення № 2114 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1932. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1932 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2115 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2043. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2043 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2116 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2063. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2063 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2117 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2089. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2089 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2118 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Алєксєєвій В.В. безоплатно у власність земельної ділянки по 

вул. Леся Курбаса (Казанській), 10-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1150 (доопрацьований). 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1150 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2119 “Про передачу Алєксєєвій В.В.  

безоплатно у власність земельної ділянки по вул. Леся Курбаса  

(Казанській), 10-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Кравченку А.М. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по пров. Курінному 

(біля будинку № 29)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2084. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2084 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2120 “Про затвердження Кравченку А.М. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Курінному (біля будинку № 29)” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Дударенку О.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Козацькому, 44”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2085. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2085 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2121 “Про затвердження Дударенку О.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Козацькому, 44” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Миронюк Н.І. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Козацькому, 40”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2086. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) 

прокоментував, що на земельних ділянках, зазначених у проєкті рішення  

№ 2085 та у наступних проєктах № 2086, 2087, є нерухомість та 

розташовані поруч житлові будинки. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2086 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2122 “Про затвердження Миронюк Н.І. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по пров. Козацькому, 40” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Чечільницькому Д.Д. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Козацькому, 42”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2087. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2087 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2123 “Про затвердження Чечільницькому Д.Д. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Козацькому, 42” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Арсенія Тарковського, 25”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1928. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1928 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 



11 

 

Прийнято рішення № 2124 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки 

по вул. Арсенія Тарковського, 25” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Касьянову Є.О. дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Василя Нікітіна, 15”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1489. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1489 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2125 “Про надання Касьянову Є.О. дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель по вул. Василя Нікітіна, 15” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Українсько-Польський ліцей ім. К.Шимановського” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Героїв Маріуполя, 92-б”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2108. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2108 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2126 “Про надання ТОВ ‟Українсько-

Польський ліцей ім. К.Шимановського” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Героїв Маріуполя, 92-б” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Полєтаєву С.І. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового 

призначення по просп. Перемоги, 14-б”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2094. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”),  

поінформував що станом на 01.08.2024 зазначена у проєкті рішення земельна 

ділянка не перебуває в оренді у зв’язку з закінченням строку договору оренди. 

Пояснив, що суб’єкт господарювання сплачував орендну плату за 

користування земельною ділянкою. Проєктом рішення пропонується змінити 

цільове призначення земельної ділянки, оскільки на зазначеній території 

розташована стоянка. Відповідність містобудівній документації є, земельна 

ділянка сформована. Відзначив, що розмір орендної плати не зміниться, 

договір оренди буде укладено на підставі рішення про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2094 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Сисоєвій Я.В. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної  

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Великій Перспективній, 53”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2093. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив 

підстави щодо підготовки проєкту рішення № 2093 та основні його 

положення. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2093 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Перевертню Г.М. в оренду земельної ділянки по  

просп. Промисловому, 13”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2092. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2092 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2127 “Про передачу Перевертню Г.М. в оренду 

земельної ділянки по просп. Промисловому, 13” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПП ‟Паритет Сервіс” договору оренди земельної ділянки по 

вул. Лавандовій, 25-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2114. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2114 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2128 “Про поновлення ПП ‟Паритет Сервіс” 

договору оренди земельної ділянки по вул. Лавандовій, 25-а” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Компанія Росток-Агро” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по 

вул. Аджамській, 27”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2090. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) щодо мети поділу та використання земельних ділянок, 

зазначених у проєкті рішення № 2090. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2090 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2129 “Про надання ПП ‟Компанія  

Росток-Агро” дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Аджамській, 27” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про визнання таким, що втратило чинність, рішення міської ради  

від 11.06.2019 № 2702”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2112. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ 

МОЖЛИВОСТІ”) пояснив суть питання.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2112 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2130 “Про визнання таким, що втратило 

чинність, рішення міської ради від 11.06.2019 № 2702” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Яременку В.М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність (шляхом викупу) по  

вул. Олександрійській, 45”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2113. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2113 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2131 “Про надання Яременку В.М. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність (шляхом викупу) по вул. Олександрійській, 45” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Лінія 5-а, 28”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2098. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2098 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2132 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Лінія 5-а, 28” 

(додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Підплетній Н.В. дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо об’єднання земельних ділянок по вул. Київській, 30”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2124. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2124 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2133 “Про надання Підплетній Н.В. дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо об’єднання 

земельних ділянок по вул. Київській, 30” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Крюковій О.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в СТ ‟Комунальник”, 

вул. Грушева, 664/666”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2141. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив 

підстави щодо підготовки проєкту рішення № 2141. Пояснив, що на 

зазначеній земельній ділянці є будинок, на який оформлено право власності.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2141 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2134 “Про надання Крюковій О.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

СТ ‟Комунальник”, вул. Грушева, 664/666” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання релігійній організації ‟Релігійна громада (парафія) Різдва 

святого Івана Хрестителя Української Греко-Католицької Церкви  

м. Кропивницького” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Героїв України (за будинком № 38)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2076. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Лунгол Р.С. на зауваження депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”,  

членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання 

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо виділення вільної земельної ділянки без 

проведення аукціону під розміщення модульних будинків центру духовної і 

соціальної підтримки для внутрішньо переміщених осіб та осіб, що 

перебувають у складних життєвих обставинах,  поінформував, що поруч 

розташований Храм цієї релігійної громади. Відзначив, що земельна ділянка 

передається в постійне користування.   

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2076 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2135 “Про надання релігійній організації 

‟Релігійна громада (парафія) Різдва святого Івана Хрестителя 

Української Греко-Католицької Церкви м. Кропивницького” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Героїв України (за будинком № 38)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ДОНЕЦЬКОМУ ДЕРЖАВНОМУ УНІВЕРСИТЕТУ 

ВНУТРІШНІХ СПРАВ у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Віктора Френчка (біля будинку № 17)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2101. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2101 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2136 “Про передачу ДОНЕЦЬКОМУ 

ДЕРЖАВНОМУ УНІВЕРСИТЕТУ ВНУТРІШНІХ СПРАВ у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Віктора Френчка  

(біля будинку № 17)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟НАУКОВИЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ  

МІСЬКОЇ РАДИ у постійне користування земельної ділянки між  

просп. Університетським та вул. Незалежності”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2163. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2163 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2137 “Про передачу КЗ ‟ЛІЦЕЙ 

‟НАУКОВИЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ у постійне 

користування земельної ділянки між просп. Університетським та  

вул. Незалежності” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Савченко Р.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по пров. Училищному  

(біля будинку № 2)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1849. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1849 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2138 “Про надання Савченко Р.А. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

пров. Училищному (біля будинку № 2)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2132. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2132 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2139 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Ковалику А.А., Нагорній В.В., Бондарю В.П. дозволів на 

розроблення проєктів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 

оренду”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2119. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2119 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2140 “Про надання Ковалику А.А.,  

Нагорній В.В., Бондарю В.П. дозволів на розроблення проєктів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Леся Курбаса, 6”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1994. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1994 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Зайцеву А.М. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Преображенській, 16-х”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1611. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1611 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2141 “Про надання Зайцеву А.М. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Преображенській, 16-х” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Зайцеву А.М. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Преображенській, 18-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1610. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1610 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голо сували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2142 “Про надання Зайцеву А.М. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Преображенській, 18-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Задор” в оренду земельної ділянки по  

вул. Героїв Маріуполя, 4-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2014. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2014 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2143 “Про передачу ТОВ ‟Задор” в оренду 

земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 4-а” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Петровій І.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Олексія Єгорова, 17-н”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2120. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2120 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 
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екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Довгенку М.В. та Бєляк О.В. в оренду земельної  ділянки по 

вул. Джерельній, 82”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2151. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2151 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2144 “Про передачу Довгенку М.В. та  

Бєляк О.В. в оренду земельної ділянки по вул. Джерельній, 82” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПрАТ ‟Піраміс” та Фірмі ‟Агрогідромаш” ТОВ  проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Ельворті, 7”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2150. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2150 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

 



23 

 

Прийнято рішення № 2145 “Про затвердження ПрАТ ‟Піраміс” та 

Фірмі ‟Агрогідромаш” ТОВ проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Ельворті, 7” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПрАТ ‟Піраміс” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Ельворті, 7-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2149. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2149 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2146 “Про затвердження ПрАТ ‟Піраміс” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Ельворті, 7-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Рувінштейн О.С. договору оренди землі   

по вул. Соборній, 27”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2071. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. На запитання депутатки  

Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА 

НАРОДУ”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснив, що на зазначеній земельній 

ділянці розміщений об’єкт нерухомого майна. Поінформував, що у 

пояснювальній записці до проєкту рішення № 2071 допущена технічна 

помилка. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2071 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2147 “Про поновлення Рувінштейн О.С. 

договору оренди землі  по вул. Соборній, 27” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟НАДІЯ СЕРВІС” договору оренди землі по   

просп. Європейському, 11/2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1960. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1960 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2148 “Про поновлення ТОВ ‟НАДІЯ СЕРВІС” 

договору оренди землі по просп. Європейському, 11/2” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Вороні Т.М. договору оренди земельної ділянки по   

вул. Зінченка, 2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1996. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1996 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2149 “Про поновлення Вороні Т.М. договору 

оренди земельної ділянки по  вул. Зінченка, 2” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Кутулупенку О.М. договору оренди земельної ділянки  

по вул. Преображенській, 107-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2022. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2022 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2150 “Про поновлення Кутулупенку О.М. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Преображенській, 107-г” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Кутулупенку О.М. договору оренди земельної ділянки 

по вул. Героїв Маріуполя, 1-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2023. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2023 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Дорош Л.Й. права користування земельною ділянкою по 

вул. Покровській, 1/73”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1780 

(доопрацьований). 

 

Лунгол Р.С. поінформував, що в ході розгляду питання постійна комісія 

міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності 

не підтримала припинення права користування земельною ділянкою по  

вул. Покровській, 1/73. Пояснив, що питання стосується об’єкту комерції, 

який розміщено на першому поверсі двоповерхового багатоквартирного 

житлового будинку. Постійна комісія доручила департаменту 

містобудування та земельних ресурсів підготувати альтернативний проєкт 

рішення – ‟Про відмову у припиненні Дорош Л.Й. права користування 

земельною ділянкою по вул. Покровській, 1/73”. 

На прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

депутата Цертія О.М. (голови фракції політичної партії ‟Всеукраїнське 

об’єднання ‟Батьківщина”) пояснив, що до 2017 року була можливість 

передавати в оренду прибудинкові території багатоквартирних житлових 

будинків, у зв’язку з цим існують відповідно сформовані земельні ділянки. 

Станом на сьогодні така можливість відсутня. Поінформував, що зазначена 

у проєкті рішення земельна ділянка розташована під частиною будинку. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила рішення комісії. Відзначила, що земельна 

ділянка знаходиться у центральній частині міста, об’єкт комерції займає 
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весь перший поверх.  

 

Лунгол Р.С. на прохання секретаря міської ради Колюки О.С. 

поінформував, що укладений договір оренди земельної ділянки по  

вул. Покровській, 1/73 був поновлений у 2021 році на п’ять років та діє до 

11.05.2026. На виконання протокольного доручення постійної комісії міської 

ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності 

департаментом містобудування та земельних ресурсів підготовлено та 

роздано депутатам альтернативний проєкт рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Ми почули позицію постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності стосовно проєкту рішення  

№ 1780. 

Пропоную визначитись шляхом голосування. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1780 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 13, 

“проти” – 2, 

“утримались” – 5, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять третє засідання) питання  

‟Про відмову у припиненні Дорош Л.Й. права користування земельною 

ділянкою по вул. Покровській, 1/73” та розглянути його останнім. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Євгена Тельнова, 4-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2118. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2118 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2151 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. Євгена Тельнова, 4-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Любомира Гузара, 70”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2146. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? 

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснив, що експертна грошова оцінка проводиться 

з метою викупу земельної ділянки. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2146 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2152 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. Любомира Гузара, 70” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Віктора Чміленка, 24-г”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2145. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2145 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Металургів, 18-а, с-ще Нове”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1991. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1991 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2153 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки  

по вул. Металургів, 18-а, с-ще Нове” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ФМ-АЛЬЯНС” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель на розі  

вулиць Незалежності та Юрія Коваленка”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2153. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2153 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2154 “Про надання ТОВ ‟ФМ-АЛЬЯНС” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель на розі вулиць Незалежності та Юрія Коваленка” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель на розі вулиць Незалежності та Юрія Коваленка”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2154. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2154 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2155 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель на розі  

вулиць Незалежності та Юрія Коваленка” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у припиненні Дорош Л.Й. права користування земельною 

ділянкою по вул. Покровській, 1/73”. Проєкт рішення без реєстраційного 

номера. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення ‟Про відмову у 

припиненні Дорош Л.Й. права користування земельною ділянкою по  

вул. Покровській, 1/73”  за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2156 “Про відмову у припиненні Дорош Л.Й. 

права користування земельною ділянкою по вул. Покровській, 1/73” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Надійшли пропозиції від депутатів Артюха О.І та Майданюка І.С. 

повернутися до голосування стосовно проєктів рішень, які не набрали 

необхідної кількості голосів. 

Чи будуть запереченння? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду питання 

‟Про надання Полєтаєву С.І. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового 

призначення по просп. Перемоги, 14-б”. Проєкт рішення № 2094. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про надання Полєтаєву С.І. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду шляхом зміни цільового призначення по просп. Перемоги, 14-б”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2094. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2094 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2157 “Про надання Полєтаєву С.І. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду шляхом зміни цільового призначення по просп. Перемоги, 14-б” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду питання 

‟Про надання Сисоєвій Я.В. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної  

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Великій Перспективній, 53”. Проєкт рішення № 2093. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про надання Сисоєвій Я.В. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення 

права оренди по вул. Великій Перспективній, 53”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2093. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2093 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2158 “Про надання Сисоєвій Я.В. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Великій Перспективній, 53” 

(додається). 
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Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду питання 

‟Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Леся Курбаса, 6”. Проєкт 

рішення № 1994. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Леся Курбаса, 6”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1994. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1994 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2159 “Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Леся Курбаса, 6” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду  

питання ‟Про передачу Петровій І.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Олексія Єгорова, 17-н”. Проєкт рішення № 2120. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про передачу Петровій І.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Олексія Єгорова, 17-н”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2120. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2120 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2160 “Про передачу Петровій І.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Олексія Єгорова, 17-н” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду  

питання ‟Про поновлення Кутулупенку О.М. договору оренди земельної 

ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 1-г”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2023. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про поновлення Кутулупенку О.М. 

договору оренди земельної ділянкипо вул. Героїв Маріуполя, 1-г”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2023. 
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Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2023 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2161 “Про поновлення Кутулупенку О.М. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 1-г” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до розгляду питання 

‟Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Віктора Чміленка, 24-г”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2145. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питання “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по  

вул. Віктора Чміленка, 24-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2145. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2145 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2162 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки  

по вул. Віктора Чміленка, 24-г” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до питання ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять третьому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять третє засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


